

Expert Group Meeting

Advancing Co-deployment Financing through Asia-Pacific Information Superhighway in North and Central Asia

**ICT and Disaster Risk Reduction Division
ESCAP**

MEETING OBJECTIVES (1):

1. To raise awareness among government officials and partners on opportunities and challenges associated with infrastructure co-deployment and relevant financing modalities in the North and Central Asia subregion;



1. Повысить осведомленность правительств и партнеров о возможностях и проблемах, связанных с совместным развертыванием инфраструктуры, а также о соответствующих формах финансирования в субрегионе Северная и Центральная Азия;



MEETING OBJECTIVES (2):

2. To identify sub regional and national initiatives or strategies which could benefit from integrating infrastructure co-deployment approach;



2. Определить субрегиональные и национальные инициативы или стратегии, которые могли бы получить выгоды от применения практики совместного развертывания инфраструктуры;



MEETING OBJECTIVES(3):

3. To develop concrete plans of action, including policy updates and capacity development, within the framework of AP-IS;



3. Разработать конкретные планы действий, включающие обновления политик и развитие потенциала, в рамках АТ-ИС.



MEETING OBJECTIVES(4):

4. To share the information and national experience on infrastructure co-deployment, updates and achievements from previous meeting by project Core Countries.



4. Произвести обмен информацией и национальным опытом совместного развертывания инфраструктуры, достижениями и обновлениями с момента предыдущей встречи по целевым странам проекта.

